

## Referat til FAU-møte Benterud skole

Dato: Torsdag 5. mai 2022

Tid: 19:00-21:00

Sted: Personalrommet skolen

Innkalle fra FAU:					
Klasse	Representant	Tilstede	Klasse	Representant	Tilstede
1 A	Bjørn-Andre Lindseth	X	1 B	Joakim Hammer/Elisabeth Hammer	X
2 A	Judiana Edward		2 B	Jørgen Hermansen	Ikke tilstede
3 A	Cecilie Hagbartsen/Ingvild	X	3 B	Henning Aasen	X
4 A	Anne-Marte Waleur		4 B	Frode Nesvold	X
5 A	Christian Mentzoni	X	5 B	Stefan Dahlgren Letzing	Ikke tilstede
6 A	Hege Sneis Jensen	X	6 B	Silja Irene Kaldhol	X
7 A	Jørgen Jonsson	X	7 B	Zirva Rehman	Ikke tilstede
<b>Andre innkalle:</b> Rektor Erik Martinsen    X					

### Agenda:

- 1) Godkjenne innkalling og agenda.
- 2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg).
- 3) Rektor presenterer resultat fra SFO-undersøkelsen
- 4) Info om 17. mai (Christian)
- 5) Rektor orienterer
- 6) Fra FAU til rektor
  - Status ansettelsesprosesser?
  - Oppfølging fra sist møte, punkt 5 B i referatet: Status trafiksikkerhet og byggeprosess. «Innspill fra 1 A om mulighet for politikontroll (fartskontroll etc) Rektor tar kontakt med politiet ang fartskontroll rundt skolens områder. I tillegg vil Trafikkgruppa sende et skriv til Lørenskog Kommune angående farlige hendelser ved rundkjøringen i krysning av Gamleveien/ Losbyveien. Det er høy fart og dårlig sikt som skaper farlige situasjoner. Denne saken tas opp i SU i tillegg. Hekken til naboen til skolen skygger også for sikt ved utkjøringen fra skolens område til Tunveien. Rektor sjekker om det kan gjøres noe med dette.”
- 7) Valg av nytt FAU-styre + enkelte verv etter de som går ut
  - Styret:
    - i. Leder (Nåværende går ut)
    - ii. Nestleder
    - iii. Kasserer (Nåværende går ut)
    - iv. Sekretær. i
  - Medlemsansvarlig (Nåværende går ut).
- 8) Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa), og aktuelle grupper informerer.
- 9) Nye saker fra/til klassene?
- 10) Saker fra/til LFAU (Joakim og Christian orienterer)
- 11) Saker fra/til SU/SMU (Silja orienterer)
- 12) Eventuelt.
- 13) Neste og siste FAU-møte er onsdag 8. juni kl. 19-21

Agendasak (Sak nr)	BESKRIVELSE	ANSV
1 (60 -21/22)	<b>Godkjenne innkalling og agenda</b> Innkalling og agenda godkjent	
2 (61 -21/22)	<b>Godkjenne referat fra forrige FAU-møte</b> Forrige referat godkjent	
3 (62-21/22)	<b>Rektor presenterer resultat fra SFO-undersøkelsen</b> Dårlig svarprosent (35 av 120) Trivsel og tilbud er tilsynelatende bra, men informasjon om hva som skjer mangler Mattilbudet får ikke «god karakter», ikke sunt eller variert Leksehjelp, et tilbud som skal inn?	
4 (63-21/22)	<b>Info om 17. mai (Christian)</b> Info er sendt ut. Det blir gåtur fram og tilbake 5 klasse arrangerer, men har ikke fått tak i alle foreldre for deltagelse Hvilket vippsnummer som skal brukes er litt usikkert, da det finnes to Grill for halalpølser? Søren skal kontaktes. Eller stekeovn Vet klassekontaktene at de skal følge klassene? Søren skal ha gitt beskjed Silja sier noen ord på FAUs vegne og annonserer vinner av heiarop. Info om prosedyre kommer osv. blir sendt til Silja.	
5 (64-21/22)	<b>Rektor orienterer</b> se punkt 6a og 6b	
6 (65-21/22)	<b>Fra FAU til rektor</b> a. Status ansettelsesprosesser? SFO: Økt bemanning med 1,3 årsverk fra 1.aug. Skolen får 1 spes.ped. 2 går av med pensj. Erstattes med 1 lærer +1 til? b. Oppfølging fra sist møte, punkt 5 B i referatet: Status trafiksikkerhet og byggeprosess. «Innspill fra 1 A om mulighet for politikontroll (fartskontroll etc) Rektor tar kontakt med politiet ang fartskontroll rundt skolens områder. I tillegg vil Trafikkgruppa sende et skriv til Lørenskog Kommune angående farlige hendelser ved rundkjøringen i krysning av Gamleveien/ Losbyveien. Det er høy fart og dårlig sikt som skaper farlige situasjoner. Denne saken tas opp i SU i tillegg. Hekken til naboen til skolen skygger også for sikt ved utkjøringen fra skolens område til Tunveien. Rektor sjekker om det kan gjøres noe med dette.” <ul style="list-style-type: none"> <li>● Rektor har ikke vært i kontakt med Politiet.</li> <li>● Parkeringssituasjon jobbes med</li> <li>● Kiss and ride området skal forbedres</li> <li>● Fortsatt mange(5?) som kjører inn selv om man ikke skal. Dette skal informeres om i en påminnelse</li> <li>● Rektor gleder seg til Talentiaden</li> <li>● De ansatte skal på seminar(team building)</li> <li>● Kroppsøving: ingen gymsal, lite gym i vinter men fremover blir det kano, Rolfsrud, svømming, som erstatning. Thon-hallen skal også benyttes når det er klart. Klassene må varsle selv hvis det er lite “høy puls”. Mulighetene er der.</li> </ul>	
7 (66-21/22)	<b>Valg av nytt FAU-styre + enkelte verv etter de som går ut</b> a. Styret: i. Leder (Nåværende går ut) Flyttes til 8 juni. Hege?	

	<p>ii. Nestleder 1B familien Hammer skal diskutere</p> <p>iii. Kasserer (Nåværende går ut) Flyttes til 8 juni</p> <p>iv. Sekretær. Flyttes til 8 juni</p> <p>b. Medlemsansvarlig (Nåværende går ut). Ny Bjørn-Andre Lindseth. Tilleggsoppgave: Få inn varaer fra klassene.</p>	
<b>8(67-21/22)</b>	<p><b>Status utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa), og aktuelle grupper informerer.</b></p> <p>Barnevakten foredrag: Skolen er medlem. Liten oppslutning. Nettvett foredrag. Ikke dyrt. Forslag å ha det på tvers av skolene? Evt. I kombinasjon av foreldremøte. Ta med forslagene til neste SU møte og hører hva lærerne syns.</p> <p>Trafikksituasjon. Rektor har informert. Må følges med på videre. Egne parkeringsplasser på Triaden markert for skolen</p> <p>SFO undersøkelse: Lav oppslutning men potensielt riktig inntrykk.</p> <p>SFO mer: Rektor har informert. (Se over). SFO gruppa jobber videre med forbedring.</p> <p>Mattilbudet er kanskje det som bør prioriteres?</p> <p>Stimuleringsmidler: Pengene er der(50 000) men det må brukes på noe fornuftig.</p> <p>Konsert? DJ? Det skal høres med VOLT I samarbeid med Elevrådet? Hør med Elevrådet.</p> <p>Mat som en del av det? Universal skal også kontaktes.</p> <p>Trafikksituasjon: Rektor har informert.</p>	
<b>9(68-21/22)</b>	<p><b>Nye saker fra/til klassene?</b></p> <p>Infomøte/foreldremøte fra SFO til førsteklassingene er ønskelig</p> <p>Info om hva FAU er til foreldrene i klassene</p>	
<b>10(69-21/22)</b>	<p><b>Saker fra/til LFAU (Joakim og Christian orienterer)</b></p> <p>To nye saker: SFO undersøkelsen(liten svar-respons) hvorfor, har alle fått? Og lærertetthet er det ok som det er? Det er bekymringsmeldinger ang. elevutfordringer på Løkenåsen. Hvordan skal det løses?</p> <p>Ellers intet nytt</p>	
<b>11(70-21/22)</b>	<p><b>Saker fra/til SU/SMU (Silja orienterer)</b></p> <p>Det kommer søknad fra 7. trinn om tilskudd til arrangement som Tusenfyrd: Foreldrene vil, venter på søknad.</p> <p>Rektor har vært gjennom det meste. Skolemiljø og lesing skal fortsettes med Realistisk brannøvelse</p>	
<b>12(71-21/22)</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Ingen saker</p>	
<b>13(72-21/22)</b>	<p><b>Neste og siste FAU-møte er onsdag 8. juni kl. 19-21</b></p>	

Møtet avsluttet: 2100

Referent: Frode Nesvold